



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

19 December 2019

Dear Parents,

2019-20 Overseas Study Tours

In order to maximize students' global exposure, enrich their learning experiences and raise their academic aspiration, a series of overseas study tours will be organized. Students are strongly encouraged to join one or some of them. A summary of the tours has been attached for your reference.

Please note that there will be a presentation of the Cambridge Tour by the person-in-charge of the organizer, Mrs. Rebecca Clarke on 15 February 2020 from 12:00 noon to 1:00 p.m. at the school hall. She will be happy to answer your questions. All parents are welcome to join.

Kindly complete the reply slip and submit it to the class teachers on or before 19 February 2020. If you have any further enquiries, kindly contact the teacher-in-charge of the tour.

Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan
Principal



-----Reply Slip-----

To: St. Clare's Girls' School

Notice No.: 1920059

2019-20 Overseas Study Tours

We have read and noted of the captioned study tours. We are interested in *(please tick whichever is applicable)*

- ☐ New Zealand English Language Learning Immersion Programme
- ☐ Cambridge, UK – Academic English, English Literature, Medicine, Science & Law
- ☐ South Korea Economics & Cultural Tour
- ☐ One-belt-one-road Exploration Tour
- ☐ Historical Tour and pilgrimage to Kyushu, Fukuoka & Nagasaki

Student Name

Parent's Signature

Class & Class Number

Date



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

敬啟者：

2019-20 遊學團

為擴闊學生的世界視野、豐富學習經驗及提高學習抱負，學校將於本學年舉辦一系列遊學團。學校鼓勵學生積極踴躍參加一個或多個遊學團。隨函附上遊學團內容簡介，以供參考。

「暑期英國劍橋英語遊學團」承辦商將於2020年2月15日中午12時至下午1時，於學校禮堂舉辦簡介會。承辦商負責人 Mrs. Rebecca Clarke，親臨為有興趣參加遊學團的學生，回答有關問題，歡迎家長一同出席。

敬請細閱並簽妥回條，於2020年2月19日前交回班主任。如有疑問，請聯絡負責老師。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零一九年十二月十九日

St. Clare's Girls' School
2019-20
Overseas Study Tours Summary Table

Date	Theme	Destination & highlights	Fees (per student)	Max. No. of students	Teacher-in-charge
2020 28/7 – 10/8	English Language Learning Immersion Programme	New Zealand - Homestay in local families of students - Classes with local students in a catholic girls' school - Excursions for New Zealand culture	a.) \$25,450 (for 16 students) b.) \$25,050 (for 20 students) - including air tickets, tax, insurance and visa fees	20 (S1-S3)	Ms. K.M. Yau
26/7 – 8/8	Academic Exposure	Cambridge, UK • Lessons in Cambridge University campus with students from HK elite schools and international students • Courses for students to opt for: (1) Academic English (2) English Literature (3) Science (4) Law (5) Medicine • Accommodation in Churchill College, Cambridge University • Taken care of by mentors studying at/graduating from Cambridge University and other renowned UK universities • Excursions and experiential learning activities of the British culture	(1) Academic English – GBP4,688 (2) English Literature – GBP4,688 (3) Science - GBP4,688 (4) Law – GBP4,988 (5) Medicine – GBP5,288 - NOT including air tickets, insurance nor tax	10-20 (S1-S5)	Ms. K.M. Yau
26/6-29/6	South Korea Economics & Cultural Tour	South Korea - Visit to LG and Samsung Science Hall - University campus tours - Excursions for South Korea culture	\$6,290 - including air tickets, insurance and tax	20 (S4-S5)	Mr. C.Y. Chan

聖嘉勒女書院
2019-20 遊學團一覽表

出發至完結日期 2020	主題	目的地及行程重點	費用 (每位學生)	學生人數	負責老師
28/7 – 10/8	English Language Learning Immersion Programme	New Zealand - Homestay in local families of students - Classes with local students in a catholic girls' school - Excursions for New Zealand culture	a.) \$25,450 (for 16 students) b.) \$25,050 (for 20 students) - including air tickets, tax, insurance and visa fees	20 (S.1-S.3)	邱嘉敏老師
26/7 – 8/8	Academic Exposure	Cambridge, UK • Lessons in Cambridge University campus with students from HK elite schools and international students • Courses for students to opt for: (1) Academic English (2) English Literature (3) Science (4) Law (5) Medicine • Accommodation in Churchill College, Cambridge University • Taken care of by mentors studying at/graduating from Cambridge University and other renowned UK universities • Excursions and experiential learning activities of the British culture	(1) Academic English – GBP4,688 (2) English Literature – GBP4,688 (3) Science - GBP4,688 (4) Law – GBP4,988 (5) Medicine – GBP5,288 - NOT including air tickets, insurance nor tax	10-20 (S.1 – S.5)	邱嘉敏老師
26/6-29/6	南韓經濟及文化遊	南韓 - 參觀 LG 及三星展覽館 - 大學校園遊 - 韓國文化遊覽	\$6,290 - 包括機票、保險及稅	20 (中四至中五)	陳子洋老師

26/6-3/7	One-belt-one-road Exploration Tour	- Help foster students' understanding of the history and culture of places in the One-belt-one-road including Kazakhstan, Almatu, and the cities of Tashkent, Buxoro, Kaminekh, Samarkand in Uzbek. Uzbek - Tarash: Muiy-Mubarak Mosque, Chorsu Bazaar, Minor Mosque, Amir Timur Square, Amir Timur Museum, Independence Square, the ranch of QIZILQOYA BOQUV LTD, Ugam Chatkal national park, Chorvovog dam. - Samarkand: The University of Samarkand, Guri Amir Mausoleum, Registan Square, Bibi-Khanym Square, Ulughbek Observatory, Siab Bazaar, Shakhi-Zinda, Rukhobod Mausoleum - Bukhara: The Ark of Bukhara, Samanid Mausoleum, Po-i-Kalyan Complex, Kalyan Minaret, Toqi Sarrofon Bazaar, Maghoki Attori Mosue, Emir's Summer Palace, Tashkent Subway Station	\$13,290 - including air tickets, insurance and tax - not including visa fees	30 (S3-S5)	Mr. Y.C. Ching
28/6-2/7	Historical Tour and pilgrimage to Kyushu, Fukuoku and Nagasaki, Japan	It is a historical tour and pilgrimage to a number of landmarks in Kyushu, Fukuoku and Nagasaki e.g. Dejima Museum, 26 Martyrs Museum and Monuments, Hirado Shoukan, Atomic Bomb Museum, Heiwa Kouen where students can enhance their understanding of Japan's Modern History, terror of nuclear weapon and the missionary work in Japan.	\$9,450 - including air tickets, insurance and tax	20 (S1-S5)	Ms. S.L. Ng

26/6-3/7	認識一帶一路中 亞遊學團	- 透過考察一帶一路的沿線國家，包括哈薩克、阿拉木圖、烏茲別克、塔什干、布哈拉、撒馬爾罕等，了解中國的對外政策，並進而對中亞地區的地理歷史及風土人情作初步的認識。 烏茲別克 - 塔什干：穆巴拉克清真寺、楚蘇巴扎市集、清真寺、帖木兒廣場、帖木兒博物館、獨立廣場、QIZILQOYA BOQUV LTD 農場、Ugam Chatkal 國家公園、Chorvovog 水庫 - 撒馬爾罕：撒馬爾罕大學、帖木兒皇陵、雷吉斯坦廣場、比比哈努姆清真寺、兀魯伯天文台、希雅巴扎市集、沙赫靜達陵建築群、精神的住宅 - 布哈拉：布哈拉方舟、薩瑪尼陵墓、波力卡龍建築群、格利揚宣禮塔、塔克圓頂市集、地毯博物館、泰咪爾夏宮、塔什干地鐵站	\$13,290 - 包括機票、保險及稅 - 不包括簽證費用	30 (中三至中五)	程裕昌老師
28/6-2/7	日本九州福岡、 長崎歷史及朝聖	透過考察出島史料館，日本二十六聖殉教者堂，平戶聖芳濟沙勿略堂，平戶荷蘭商館遺跡，原爆資料館，長崎平和公園等，認識日本近代史，戰爭的禍害及日本天主教歷史。	\$9,450 - 包括機票、保險及稅	20 (中一至中五)	吳小玲老師